



2018 CSAE O-G Network Awards

Award nominations open on March 8th and close April 29th, 2018.

- **Young Professional Award**. Awarded to one association young professional, 35 years or younger who has demonstrate enthusiasm for the association industry either through significant, dedicated and enthusiastic contribution(s) within their own organization and/or the greater association community. Award recipient will receive a certificate of appreciation and a monetary award of \$200.00
- **Volunteer Award**. Awarded to a CSAE O-G executive or business member who has contributed to the success of the CSAE O-G Network. Award recipient will receive a certificate of appreciation and a monetary award of \$200.00. **Award sponsored by**
Rendez-vous
Fredericton
- **Council Chair's Award**. Awarded by the Council Chair to a deserving CSAE O-G executive or business member who has made consistent, significant contribution to the CSAE O-G Network over the course of the Council Chair's term. Award recipient will receive a certificate of appreciation and a monetary award of \$200.00
- **Contributor Award**. Recognizing an individual or organization who has contributed to the growth of their own organization, the association community and/or CSAE. Award recipient will receive a certificate of appreciation and a monetary award of \$200.00

Please consider recognizing the extraordinary efforts of a CSAE O-G Network member who gives freely of their time to support our Networks and the Not-for-Profit community. Visit www.csaе.com/ottawa for more information.

CSAE Ottawa-Gatineau
Kanata North RPO, Box 72024, Kanata, ON K2K 2P4
Tel: 613-271-1476 Fax: 613-595-1155
csae.ottawa-gatineau@rogers.com www.csaе.com/ottawa
<http://www.csaeteteatete.ca/>



Prix du réseau Ottawa-Gatineau de la Société canadienne des directeurs d'association (SCDA) 2018

La période de mises en candidature débutera le 8 mars et se terminera le 29 avril 2018.

- **Prix des jeunes professionnels**. Attribué à une personne de 35 ans ou moins du secteur associatif dont l'enthousiasme s'est manifesté par sa contribution importante, dévouée et dynamique à sa propre organisation ou au secteur associatif en général, ou aux deux. La personne retenue recevra un certificat de reconnaissance et un prix de 200 \$.
- **Prix des bénévoles**. Attribué à un ou une membre Cadre ou Affaires du réseau Ottawa-Gatineau de la SCDA qui a contribué à la réussite du réseau. La personne retenue recevra un certificat de reconnaissance et un prix de 200 \$. **Prix commandité par *Rendez-vous Fredericton***
- **Prix de la présidence du Conseil**. Attribué par la présidence du Conseil à une personne Cadre ou Affaires méritante du réseau Ottawa-Gatineau de la SCDA qui s'est distinguée par la constance et l'importance de sa contribution au réseau durant le mandat du président ou de la présidente du Conseil. La personne retenue recevra un certificat de reconnaissance et un prix de 200 \$.
- **Prix de la contribution**. Attribué à une personne ou à une organisation qui a contribué à la croissance de sa propre organisation, du secteur associatif en général ou de la SCDA en particulier, ou tout cela. La personne retenue recevra un certificat de reconnaissance et un prix de 200 \$.

Nous vous invitons à reconnaître les efforts extraordinaires d'un ou d'une membre du réseau Ottawa-Gatineau de la SCDA qui a toujours du temps à consacrer au soutien de nos réseaux et du secteur sans but lucratif. Visitez www.csae.com/ottawa pour en savoir plus.

Réseau Ottawa-Gatineau de la SCDA
Kanata Nord, case postale 72024, Kanata (Ontario) K2K 2P4
Tél. : 613-271-1476; Fax : 613-595-1155